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Abstract (en)
Automatic central buffer coupling for a rail vehicle with draw and buffer gear (2), a bearing block (5, 6) which is attached to the underframe of the
rail vehicle and connected to the draw and buffer gear, a deformation pipe (11) which is adjacent to the bearing block, a nozzle plate (12) which is
adjacent to the deformation pipe and a screw connection (13) which axially clamps the bearing block, the deformation pipe and the nozzle plate,
permits axial displacement of the bearing block and of the deformation pipe with respect to the underframe and the nozzle plate, and forms a guide
for the bearing block. <IMAGE>

Abstract (de)
Automatische Mittelpufferkupplung für ein Schienenfahrzeug mit einer Zug- und Stoßeinrichtung (2), einem an dem Untergestell des
Schienenfahrzeugs befestigten, mit der Zug- und Stoßeinrichtung verbundenen Lagerbock (5, 6), einem am Lagerbock anliegenden
Verformungsrohr (11), einer am Verformungsrohr anliegenden Düsenplatte (12) und einer den Lagerbock, das Verformungsrohr und die Düsenplatte
axial verspannenden, eine Axialverschiebung des Lagerbocks und des Verformungsrohrs relativ zum Untergestell und der Düsenplatte zulassenden,
eine Führung für den Lagerbock bildenden Schraubenverbindung (13). <IMAGE>
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